
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid: Tirsdag den 11. okt. 2016 kl. 20 – 21.30. 

Sted:  Bangsboparken 33 (Lene Friis Kanstrup). 

Deltagere: Flemming Friis Jensen(Bangsbo Holm) nr. 53 

(friis.jensen@live.dk), Henrik Hansen (Høje Bangsbo) nr. 4 

(info@xn--trkassen-k0a.dk) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo 

Bakker) nr. 33 (friiskanstrup@gmail.com).  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Ad. 1: Dagsordenen blev godkendt. 
 

2. Ny kasserer  

 
Ad. 2: Flemming Friis Jensen nr. 53 indtræder som kasserer i 

Grundejerforeningen i stedet for Anna Walus, som repræsentant for 
Ejerforeningen Bangsbo Holm. Alle formaliteter med adgang til bankkonto m.m. 
er bragt i orden. 

 
3. Legeplads - skilt med regler for brug? 

 
Ad. 3: Vi har desværre i sommer haft hærværk på legehustårnet. Det viste sig 
dog, at de bjælker, som blev beskadiget, var rådnet i forvejen og de blev derfor 

skiftet jf. vores vedligeholdelsesaftale med Indu uden problemer.  
Bestyrelsen ønsker at gøre opmærksom på, at legepladsen er privat og man 

skal behandle den ordentligt. Vi talte derfor om evt. at opsætte et skilt, som 
skulle forklare netop dette, men blev i stedet enige om, at det måske ville være 

mere brugbart at kontakte talsmanden for lejerne i Vosnæsparken (ejet af HD 
ejendomme) og tage en snak med ham/hende om problemet. Lene Friis 
Kanstrup vil forsøge at få dem i tale. 

 
4. Gartner - kommende projekter 

 
Ad. 4: Ved et arbejdsmøde med gartneren Martin Vang før sommerferien 
gennemgik vi arealerne i Bangsboparken. Ved mødet blev det aftalt, at Martin 

Vang ville rette kantsten og fortov op ved Bangsboparken-skiltet, samt lægge 
dræn på en af de meget smalle stier mellem haverne, som har været meget 

præget af vandproblemer. Martin Vang foreslog endvidere, at han u.b. ville ryde 
skrænten for gl. rosenbuske og i stedet så græs, så arealet bliver nemmere at 
holde i fremtiden. 

Ved mødet bad vi desuden om tilbud på følgende:  
- 11 rønnetræer (til erstatningen af de manglende eller nødlidende rønnetræer, 

vi allerede har.) 
- Opretning af og støtte til et stort rønnetræ. 
- 1 paradistræ og 2 æbletræer til plantning i græsplænen på bakken fra 

fodboldbanen og op til legepladsen. 



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Vi har dog desværre ikke modtaget et tilbud på det ønskede, og af de på 
forhånd aftalte projekter, er det kun kantsten og fortov ved Bangsboparken-

skiltet, som er blevet bragt i orden.  
Vi aftalte, at Lene Friis Kanstrup kontakter Martin Vang igen for at modtage 
omtalte tilbud, og desuden får afklaret følgende:  

- Hvornår drænlægning på den smalle sti mellem haver kan sættes i gang?  
- Hvornår de ønskede træ i givet fald vil kunne plantes? 

- Hvornår den stejle skrænt bliver ryddet for gl. roser og tilsået med græs? 
 
 

5. Lindå-Balle - tømning af sandfangene (kloakerne)? 
 

Ad. 5:Bestyrelsen er enige om, at sandfangene skal renses op for at blive klar 
til vinterens nedbør.  
Vi vil desuden gerne have et tilbud på dræning af ca. 10 m af den nederste del 

af fodboldbanen, der hvor overfladevandet samles og løber ud i bed, på stien 
og vejen. Herudover ønskes et tilbud på fx 3-5 boringer i umiddelbar nærhed af 

det omtalte. Dette i et forsøg på at afhjælpe problemerne med overfladevand 
på fodboldbanen samt forsøge at forhindre vandet i at nå vejen, idet det giver 
problemer med vedligehold af vejbelægning. Vi indhenter to tilbud på arbejdet.  

 
Lene Friis Kanstrup kontakter Lindå-Balle og aftaler nærmere.  

 
 

6. Administration: post, bank, evt. regninger samt saldo (dags dato). 

 
Ad. 6: Alle aftaler, bilag og andre hængepartier er nu blevet bragt i skønneste 

orden. Dags dato har Foreningskontoen en saldo på: 613.020,69 kr. og 
Pluskontoen en saldo på: 9.997,87 kr.  

 
 

7. Evt. 

 
Ad. 7: Henrik Hansen gjorde opmærksom på, at Grundejerforeningen evt. vil 

kunne spar penge ved at skifte EL-selskab. Vi vil tilmed evt. kunne vælge et 
andet EL-selskab med en grønnere profil. Vi aftalte at undersøge dette 
nærmere og tage det op igen ved næste møde.  


